JLPW Online Internship with Jeff Leong, Poon & Wong (“JLPW”)

与梁潘黄律师事务所(“JLPW”)网络实习
What is JLPW Online Internship?

什么是JLPW网络实习？
The JLPW Online Internship is a one-month programme (or up to the specific credit hours if the university has specific requirements) where the online intern gets first-hand experience on the day-to-day workings of our firm. 

JLPW网络实习是一个让实习生体验本律所日常操作的项目。这项目为期一个月（或依据大学特定要求而定）。
In line with the Work-From-Home initiative, legal professionals have adapted to working remotely instead of being in the office. This internship allows the online intern to understand how legal professionals operate during a global pandemic. 

依据“居家办公”倡议，律师们已随着倡议适应了远程工作，不必在办公室工作。通过这实习项目，实习生将体验律所与大流行期间如何运作。
What to Expect During the JLPW Online Internship?

JLPW网络实习的体验
The online intern will be provided with guidance, instructions and feedback from practising legal professionals online. They will be provided with tasks such as:

实习生将在线上获得执业律师的指导、指示与反馈。实习过程中，实习生将体验：
Attending Online Training Given by the Lawyers of the Firm
The online interns will attend in-house training conducted by lawyers of the firm, providing the interns the opportunity to understand Malaysian laws and make enquiries from basic to advanced legal matters relating to the subject matter of the training. 

参与律所的线上培训
实习生将有机会参与本所律师主办的内部培训。该培训将让实习生了解有关课题的马来西亚法律并回答实习生对于该课题的基础或高级疑问。
Attending Online Meeting with Clients

The online intern may attend client meetings with their lawyers. This enables them to experience and observe the conduct and styles by various lawyers in carrying out their work or in advising their clients during actual meetings. 

加入与客户的线上会议
实习生可以在律师的指导下加入与客户的线上会议。实习生将能够体验与观察律师们在会议中的行为与作风。
Reviewing Case Files

The case file includes documents, contracts / agreements, correspondences with clients, lawyers’ notes and so on. This serves to enlighten the online intern on the whole process of a case and how the lawyer handles such a case file, which may sometimes take years to complete. 

参考档案文件
档案内将拥有文件、合同/协议、客户的来往书信、律师笔记等。这可让实习生了解律师们处理与管理档案的过程（档案可能需要数年完成）。
Translation Assignments

The online intern may be given translation assignments, where they translate legal documents and commercial contracts from English to their native language and vice versa. They will be exposed to the technical terms within the legal practice of Malaysia.

翻译任务
实习生将被分配翻译任务。任务包括将法律文件或协议从英语翻译成实习生的母语，反之亦然。实习生将有机会学习马来西亚法律中的技术用语。
Conduct Due Diligence Reviews

The online intern may undertake legal due diligence inspection together with the lawyers in charge of a corporate transaction. This will provide interns with actual work experience and a taste of how corporate proposals are undertaken in Malaysia.

进行法律尽职调查
实习生有机会与律师一起进行法律尽职调查。这将提供实际工作经验，让实习生体验在马来西亚公司提案的过程。
Conduct Legal Research

The online intern may be given a specific topic or an area of Malaysian law for them to research on. They will learn about the latest Malaysian laws and cases on the subject matter and will be expected to present their findings to associates and/or partners of the firm. 

进行法律研究
律师们将给予实习生特定的主题或特定的马来西亚法律领域，供他们进行研究。实习生将了解于特定领域内，最更新的马来西亚法律与案例。实习生也需将研究报告提供给本所律师或合伙人。
7.
Knowledge Exchange
In the spirit of exchange of knowledge, the online intern will give a presentation on legal topic(s) relevant to our lawyer’s work. This will help our lawyers understand Chinese laws and new developments.

知识交流
本着知识交流的精神，实习生将为本所律师提供相关的法律介绍，以便本所律师了解中国法律与其最新发展。
How is it Done?

JLPW网络实习如何运作？
The online intern will be inducted into the firm on the first day of their online internship. They will meet their team members and seniors that they will be reporting to. Depending on the allocated department, they will be given correlating tasks to work on and receive feedback on the tasks.

网络实习的首日，实习生将参与本所的入职活动。实习生将在线上与他们的律师与团队成员见面交流。实习生将得到依据已分配的部门下的相关工作与任务，并得到有关的反馈。
Throughout the internship, the online intern will be provided with ad hoc and/or urgent matters, as such the online intern will be expected to be contactable during the working hours.

在实习期间，实习生将被得到临时或紧急任务。因此，实习生必须在工作时间内保持在线上以便团队的联系。
At the end of the online internship, the online intern will be expected to present a summary of their experience during their internship and their views on the online working culture. 

在网络实习结束后，实习生将总结他们于实习期间的经验，并给予在线上工作的看法与意见。
